
Motion till årsmötet 2021 i Torpa Skogs Vägsamfällighet 

 

Först och främst så förstår jag inte hur jag kunde vara en av dom som röstade för 

motionen gällande vinterväghållning som vi medlemmar beslutade på årsstämman 

2019. Men allt kan ändras till det bättre.  

Mitt förslag är följande: 

Innan vintersäsongen börjar ska vägar besiktas gällande grenar /träd som kan hänga 

över vägen, vidare bör uppstickande stenar borttagas så plogen ej skadas. 

Torpas grusvägar ska plogas när snödjupet är minst 10 cm. Detta gäller både blöt 

som torr snö.  Mindre mängder kan lämnas för att inte grusslitlagret ska hamna i diket 

och det är särskilt viktigt innan vägbanan har frusit.  

 

Torpas asfalterade ytor, där bör väderlek avgöra om sandning /plogning bör göras 

och detta självklart efter avrop. 

 

Entreprenören för vinterväghållningen ska bli kallad av utsedd person/personer inom 

Torpas vägförening att utföra jobbet. Inte efter egen bedömning från entreprenören 

då det kan bli hur dyrt som helst. Medlemmarna får prata sig fram till förslag  på 

lämplig lösning för hur avropen ska gå till.  

 

Förfrågningar gällande vinterväghållningen skickas till flera entreprenörer i god tid för 

att avtal ska hinna tecknas innan vintersäsongen drar igång. Samt att ett tydligt avtal 

skrivs. Kanske flera avtal - det som gäller bara backar, ett för sandning och ett för 

plogning / sandning alla vägar.  

 

Avtalet eller avtalen ska publiceras på Torpas hemsida och mailas till medlemmarna. 

 

Torpa skogs vägförening är kunden som betalar och är alltså den som väljer hur 

önskade tjänster ska fungera.  

 

 

 

 

Muskö den 13 april 2021 

 

Roland Svensson 

Torpet 5:10 


